
Zápis z jednání předsednictva dne 6.3.2017

Přítomni: Sura, Pěnička, Stacho, Šrámek, Svoboda

1. Po zhodnocení možností vytvoření samostatných stránek svazu, prověření možností 
webových stránek LAA ČR a konzultace o přínosu samostatného webu s předsedou Svazu 
PG bylo rozhodnuto, že pro stránky Svazu MPG bude nadále využíván hlavně web LAA ČR 
v součinnosti s dalšími současnými zavedenými weby a sociálními sítěmi – viz.analýza:
http://www.laacr.cz/svazmpg/stranky/svaz-mpg/cinnost-predsednictva.aspx?UID=53

2. Předsednictvo na základě ustanovení VH vyhlašuje inventuru majetku repre a Svazu MPG.
Všichni, kterým byl svěřen majetek repre a Svazu MPG jsou povinni ho předložit ke kontrole 
nejpozději do zahájení MČR jednomu ze členů předsednictva, který tento majetek po kontrole 
označí a provede o tom zápis a fotodokumentaci. Tu odevzdá Jiřímu Šrámkovi, který byl 
pověřen řízením průběhu inventury.

3. Předsednictvo do současné chvíle přijalo 4 žádosti o pořádání Ligy MPG. Podpora 
jednotlivých kol bude přiznána na základě splnění pravidel zveřejněných na stránkách svazu 
MPG - http://www.laacr.cz/svazmpg/stranky/sport/sportovni-rad.aspx .

4. Předsednictvo obdrželo žádosti o podporu tří akcí – přebalování záložních padáků. Bylo 
rozhodnuto o příspěvku 200,-Kč za na člena Svazu MPG.

5. Předsednictvo přijalo žádost o dotaci na Festival MPG Přibyslav ve výši 90.000,-Kč. Předseda
svazu požádá organizátory o předložení podrobného rozpočtu a počtu vystavovatelů, kteří 
potvrdili účast. Na základě těchto informací bude posouzena účelovost vynaložených 
prostředků a s organizátory dojednána konečná výše příspěvku. Předsednictvo vyzývá tímto 
členy Svazu MPG k dalším vhodným námětům ve smyslu propagace MPG.

6. Předsednictvo Svazu MPG přijalo od Jiřího Koudely k odsouhlasení fakturu za práci na webu 
Svazu MPG(stránka org.řádu, stránka historie repre vč.podstránek a obsahu s výsledky) na 
celkovou částku 11.550,-Kč. Vzhledem k tomu, že editace webových stránek měla být 
prováděna průběžně po celý rok a na VH hromadě dne 18.2.2017 bylo v hospodaření 
prezentováno proplacení odměn za činnost v předsednictvu, nesouhlasí současné 
předsednictvo Svazu MPG s proplacením této faktury.

7. Předsednictvo zvolilo sportovní komisi ve složení:
Gabriel Toman, Ing.Jaroslav Kubišta, Vladimír Proček, Lubomír Závorka, Tomáš Klaper
Zvolení členové sportovní komise budou vyzváni k vytvoření sportovního řádu a to nejpozději 
do konce dubna. Dále se od sportovní komise očekává aktivní zapojení do přípravy a 
organizace ME2017.

8. Po informaci od Tondy Kulíška, že nemůže přijmout funkci organizačního ředitele byl navržen 
Josef Weis, který tuto funkci přijal.

9. Organizace ME2017 bude projednáváno průběžně jako samostatný bod a informace budou 
zveřejňovány na webu Svazu MPG.
V souvislosti s tímto bodem bude spuštěn web pro ME2017 - po vyhodnocení všech nabídek 
na vytvoření a grafického zpracování.
Současně vyzýváme případné zájemce o vytvoření loga ME2017 aby předložili své návrhy.

10. Předsednictvo osloví potencionální sponzory ME2017.

Dne 6.3.2017
Zapsal: Jaroslav Sura
Příloha: 1.soupis majetku repre a svazu MPG
Odsouhlasili: Jaroslav Sura, Jiří Šrámek, Ondřej Pěnička, Josef Stacho, Luděk Svoboda
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